
SAAREMAA VALLAVALITSUS

Orissaare Gümnaasiumi hoolekogu koosoleku protokoll nr 50

Aeg ja koht: 05.12.2022, Orissaare Gümnaasium auditoorium

Algus 18:00, lõpp 20:00

Juhatas: Mariana Prii

Protokollis: Eve Aasa

Võtsid osa: Eve Aasa, Mariana Prii, Karin Koppel, Tiina Kand, Jaak Nõgu, Koit Kelder, 

Katrin Lember, Sandra Stahhiv, Õilme Salumäe, Regina Suik, Kerli Teesalu

Päevakord:

1. Uue hoolekogu koosseisu tutvustamine

2. Esimehe, aseesimehe ja sekretäri valimine

3. Arengukava tutvustus ja arvamuse andmine

1. Uue hoolekogu koosseisu tutvustamine 

Hoolekogu valiti 23.11.2022 lastevanemate üldkoosolekul:

Katrin Lember         I kooliaste

Jaak Nõgu            I kooliaste, vilistlaste esindajad

Regina Suik            II ja IV kooliaste

Koit Kelder            I, II ja III kooliaste

Eve Aasa            I ja III kooliaste, vilistlaste esindaja

Kerli Teesalu            toetava organisatsiooni esindaja

Tiina Kand            põhikooli ja gümnaasiumi esindaja 

Karin Koppel            põhikooli esindaja

Sandra Stahhiv        õpilasesinduse president

Õilme Salumäe        valla esindaja

2. Esimehe, aseesimehe ja sekretäri valimine.

Hoolekogu esimeheks valiti ühehäälselt Regina Suik, aseesimeheks Kerli Teesalu ja 

sekretäriks Eve Aasa

3. Arengukava tutvustus ja arvamuse andmine

Ettepanekud ja arvamused: 



Sisse panna Orissaare NoorteLinnaku mõiste, koostöö allasutustega.

Maa ümber kooli kuulub spordihoonele, et luua ühtne konseptsioon siis vaadata üle omandi 

küsimus. Tuleb sõnastada ümber.

Õilme Salumäe pööras tähelepanu sõnastusele: muuta sõnastus vanim gümnaasium, muuta 

see tegutsev vanim gümnaasium. Lisaks investeeringute numbrid välja võtta, 

õpilasteprognoos koondread ära jätta.  

Regina Suik pööras tähelepanu kooli visioon ja väärtuste esitamise ja sõnastuse poole. 

Tegi ettepaneku, kirjutada sisse koostöö väärtustamine: muusikakool, gümnaasium, 

spordikool, noortekeskus jne. Panna ka kindlasti kodulehele meie väärtused, missioon ja 

visioon. 

Hoolekogu teeb ettepaneku esmaspäevaks (12.12) kella 18:00 kõikide otsused meilile, 

kuidas sõnastada kuidas kool ja huvikoolid saavad pakkuda kogupäeva kooli võimalust. 

(Punktides 2. Ja 3. Kohta, 4. punkt 1.4)

Õilme Salumäe tõi välja uue sööklahoone võimalikkuse. Vaja on ideid teostuseks ning 

milliseid funktsioone ehitatav maja veel võiks täita. 

Otsustati:

1. Valiti esimees, aseesimees ja sekretär.

2. Esitatakse arengukava ettepanekud elektrooniliselt.

3. Hoolekogu teeb ettepanekud, 12.12ks kella 12:00ks  saadavad kõik enda ettepanekud. 

4. Kutsuda kokku elektrooliliselt hoolekogukoosolek, et läbi viia häälestus arengukavale

ettepanekute osas.

Esimees Sekretät

Regina Suik Eve Aasa


